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Soc
de
barri.
Recull d’intervencions de l’Audiència Pública 

de l’11 de juny de 2018. 
Respostes i propostes d’actuació del Districte.



1 Bancs de Ferran Junoy: 
S’estan deteriorant perquè, des que va marxar el Club de 
Petanca, no es fan servir. Proposen canviar-los de lloc. 

Palmeres del passeig de Santa Coloma:
Hi ha una sensació d’abandonament. A la cantonada amb la 
carretera de Ribas n’hi ha una vintena que estan podrides per 
falta de neteja. 

Àrea per gossos de La Maquinista: 
Diu que té la categoria adient però dubta que hi hagi algun altre 
de la mateixa categoria per persones al barri. Es queixa perquè 
hi ha gent que no recull els excrements dels gossos. 
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Sant Andreu

Resposta:
Es pren nota per revisar el seu estat i la seva ubicació. Es valorarà el seu 
estat i la seva reubicació, sempre i quan sigui possible. 

Resposta:
S’ha parlat amb Parcs i Jardins. Quan es retira una palmera és perquè hi 
ha hagut alguna plaga que afecta a a aquests arbres. Això passa a  moltes 
zones de la ciutat. La resta estan en bones condicions. El procés natural 
és que les branques verdes facin la copa de l’arbre i les seques facin una 
franja interior que es va desenganxant de forma natural. S’intenta que el 
procés del verd sigui el més natural possible perquè l’entorn ho permet. 

Resposta:
Les àrees de gossos són obligatòries a la ciutat ja que les ordenances 
municipals prohibeixen que els gossos vagin sense lligar. Per evitar 
incompliments, n’hi ha a tots els barris. Això no va en contra d’altres 
zones d’esbarjo com la plaça de Baró de Viver o altres zones de jocs 
infantils que hi ha al conjunt del Districte. 
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El Congrés i els Indians

Com estan els punts pendents d’anteriors audiències que 
no s’han sol·lucionat?

Com està la plaça del Canòdrom i la pista de Vèlia. Volen 
dates i altres informacions. 

Resposta:
Es fa saber que les respostes a diverses demandes s’han donat a 
l’Audiència Pública i al Consell de Barri. Els temes parlats són: carril bici 
del carrer Olesa i el treball dels jocs infantils de la Pl. de Massana amb la 
Guàrdia Urbana per reduir l’impacte dels gossos. S’ha fet una campanya 
específica contra l’incivisme dels amos de gossos als parcs. 

Resposta:
Es va parlar al Consell de Barri. Es manté el disseny però es vol reequilibrar 
amb una urbanització relativament ràpida que divideixi un espai per 
gossos i un de joc i altres elements que permetin l’ús per tots els públics. 
A la pista Vèlia, es treballarà amb la idea de la prohibició de gossos ja que 
existirà l’espai del canòdrom. Sobre l’enllumenat, el personal responsable 
va exposar la informació. L’operador del Canòdrom serà BIMSA. Per Vèlia 
i Cienfuegos el Districte ha encarregat els projectes. Al setembre es va 
presentar a la taula de seguiment del Canòdrom
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Com està el pla de mobilitat del Districte? S’està treballant 
a nivell de ciutat i altres Districtes ja l’han presentat. 

Resposta: 
Es portarà la proposta atès que s’estan iniciant ara els tràmits de debat 
del pla de mobilitat a nivell ciutat, a més de dur-los a nivell districte a la 
comissió de mobilitat i a les de seguiment per parlar-ne i treballar-ho amb 
totes les entitats implicades. La gerent comenta que s’està treballant el 
de Bon Pastor i hi ha altres intervencions molt importants que fan que 
s’hagin de fer uns treballs previs importantíssims. D’una banda tenim el 
pla de mobilitat del polígon, sense el qual no podem fer el del Districte. 
També s’ha de tenir en compte tota la remodelació del carrer Gran. Al 
mes de juliol, es va convocar la taula de seguiment d’obres per anar 
veient com es configura aquesta mobilitat. Un altre element són les zones 
regulades entre les quals està Congrés i que també ajuden a acabar de 
configurar com será el pla de moblitat del Districte. També el de Trinitat 
Vella té apunts que s’han d’anar acabant de consolidar per acabar de 
configurar-lo. Aquesta fase prèvia és inevitable per poder realitzar un bon 
desenvolupament del pla. 

Carrer de Pons i Gallarza:
Es queixa que en aquest carrer fa anys que no es fa cap actuació 
i està força deteriorat: paviment de llambordes, les voreres 
malmeses pels cotxes... A més, explica que hi ha molèsties per 
soroll de cotxes i problemes de mobilitat per la gent gran.

Sant Andreu

Resposta:
Es pren nota. En els plans de 2018 i 2019 no s’incorpora el carrer Pons 
i Gallarza. Es treballarà en el futur pla de rehabilitació integral en funció 
de l’última vegada que es va intervenir al carrer, tot observant quina és la 
radiografia general del districte per valorar la urgència de la intervenció. 
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Sant Andreu

Comportament dels ciclistes:
Queixa per la falta de respecte dels ciclistes als vianants. No es 
fan servir els carrils bici i prefereixen anar per la vorera. Proposa 
proveir als vianants d’un bastó per marcar una distància als 
ciclistes, o bé fer cops de peu a la roda als que van per la vorera.

Resposta:
S’exposa que no s’és favorable que cadascú es prengui la justícia pel 
seu compte ja que no s’afavoreix la convivència. L’aposta per fer més 
carrils bici fora de la vorera sí té a veure amb millorar la convivència. 
Malauradament, l’incivisme és transversal a molts col·lectius: gossos, 
motos, cotxes, ciclistes... Cal molta pedagogia i algunes mesures 
punitives perquè es tingui en consideració el bé comú i l’interés de 
tothom en termes de seguretat. Els carrils bici han d’afavorir la millora de 
la convivència i que els ciclistes no pugin a les voreres. Aquesta és la via 
per seguir treballant.
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Aquest és el recull de les intervencions que es van fer a l’Audiència Pública de Sant Andreu 
el passat 11 de juny de 2018, acompanyades de les iniciatives que s’han posat en marxa 

com a resposta a les demandes plantejades pel veïnat.

Situació de l’Escola Ignasi Iglésias 
Preocupació per la manca d’espai que quedarà al pati durant 
les obres. Tenen propostes per facilitar als nens de primària 
que portin l’obra de la millor manera possible.

Proposen que els bancs sobrants de Baró de Viver es 
portin a l’escola.

Pla d’actuació amb infants amb necessitats especials: 
Volen saber perquè s’ha aturat i si hi ha dotació per 
desenvolupar-lo. 

Sant Andreu

Resposta:
S’ha resolt amb acord després de consensuar el màxim de mesures 
de seguretat i per facilitat la tasca educativa. El curs ha començat 
amb un pas alternatiu i s’ha creat una comissió de seguiment amb el 
Consorci, Districte i la comunitat educativa.

Resposta:
Es valorarà amb l’associació de veïns de Baró de Viver si es fan ús o 
no abans de treure’ls. Es parlarà amb el Consorci per treballar-ho.

Resposta: 
Es treballarà en clau comunitària en accions a horts urbans i altres 
espais adients. S’ha traslladat al nou conseller d’educació la part de  
l’escola inclusiva. Cal desplegar totalment un decret amb els recursos 
necessaris ja que algunes zones va quedar sense dotació.

17 Agraeix que s’hagin iniciat els trebals del carrer Cardenal 
Tedeschini - Concepción Arenal.

Jardins de Cienfuegos: 
Es queixa perquè molts gossos fan les seves necessitats i no 
es recullen els excrements que deixen.

El Congrés i els Indians

Resposta:
Les obres estan acabades erò es farà un seguiment de l’entorn de  
possibles desperfectes.

Resposta:
És un tema transversal a la ciutat. S’ha acordat una dotació perquè la 
Guàrdia Urbana faci una campanya de vigilància d’aquest incivisme 
comú a tots els barris. S’està treballant en una campanya a nivell ciutat. 
Cal fer entendre a aquells incívics que embruten que l’espai públic és 
de tots. Al consell de Barri es va informar d’actuacions programades 
que també es van explicar a la taula de seguiment del Canòdrom. Les 
millores previstes per 2018 milloraran la situació.
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